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Питање постављено Предсједништву БиХ – „При крају смо осмог мјесеца текуће 

календарске и буџетске године, а још увијек немамо ни назнака хоћемо ли у 

парламентарну процедуру добити Предлог буџета за ову текућу и календарску и 

буџетску годину. Упућујем сљедеће питање уставно овлашћеној институцији за 

предлагање буџета, Предсједништву БиХ - Намјерава ли уопште у току ове календарске 

и буџетске године у парламентарну процедуру доставити Предлог буџета институција 

БиХ за 2011. годину? И ако то мисли, кад то мисли учинити? Нарочито ако се има у 

виду да је због непостојања буџета за ову текућу годину онемогућено спровођење 

једног дијела закона и наших обавеза утврђених по законима БиХ. Ја ћу издвојити само 

један који се тиче Закона  о измјенама и допунама Закона о Оружаним снагама БиХ 

који је донесен овдје у Парламентарној скупштини БиХ и ионако мизерна средства која 

су претходних година издвајана за подстицај повратка кроз буџет БиХ, а због ситуације 

да немамо буџет, оваквим гестом су сведена на нулу за ову текућу годину.“ 
 


